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Voorafgaand aan de oordeelsvormende bespreking afgelopen dinsdag heeft u van mij 

de antwoorden ontvangen op technische vragen van diverse fracties. Bij de 

bespreking bleken de door VSP gestelde vragen nog niet naar het college 

doorgestuurd. De antwoorden daarop ontvangt u hierbij. 

 

Wat gaat dat dan kosten en is het uitvoerbaar?  

Het is ons niet duidelijk wat er met 'dat' bedoeld wordt in de vraag. 

 

Wat gaat het hele project kosten?   
Zoals aangegeven in het Ontwikkelplan gaat het hele project naar schatting tussen 

de 10 en 15 miljoen euro kosten. Kosten voor een eventuele bijdrage van de 

gemeente voor (de begeleiding van) het beeld van Hanneken van Dordt zijn niet in 

deze raming meegenomen. De kostenraming is exclusief het verplaatsen van de 

parkeergarage waarvoor wij nu eerst een richting gevend besluit van de 

gemeenteraad op vragen en in de daaropvolgende voorbereidings- / uitvoeringsfase 

de kosten daarvan in beeld kunnen brengen. Die kosten zijn namelijk van vele 

factoren en keuzes afhankelijk die pas in de ontwerpfase in kaart gebracht kunnen 

worden. 

 

Wordt bij dit project ook Eneco gelden gebruikt? 
Bij deze besluitvorming, het vaststellen van het ontwikkelplan, wordt nog geen 

krediet opgehaald. Na vaststelling zal een raadsvoorstel worden opgesteld voor een 

voorbereidingskrediet en een uitvoeringsprogramma worden gemaakt waarbij ook 

dekkingsvoorstellen aan de gemeenteraad zullen worden voorgelegd. 

 

Zijn er ook subsidie projecten bij?  ( Provincie - rijk )  

Het ontwikkelplan Wantij-West heeft veel elementen die aansluiten bij doelstellingen 

van het Rijk en de Provincie. Zoals bijvoorbeeld meer groen en beweging met de 

investering in het rondje Wantij. Wij zullen in de voorbereidingsfase subsidiekansen 

in kaart brengen. Dergelijke subsidies zullen wel altijd uitgaan van co-financiering 

dus ook een financiële inbreng van de gemeente vragen. 
 

Hopende dat ik u hiermee voldoende heb geïnformeerd, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Maarten Burggraaf 

Wethouder Stadsontwikkeling 


